

## 承諾書

# UNDERTAKING

致：愉景灣服務管理有限公司 (持牌物管號碼 C-899891)

To : Discovery Bay Services Management Ltd. (Licensed PMC No. C-899891)

有關：\_\_\_\_\_ (單位) 之水管 / 電力設備維修工程

Re : Repairs work of plumbing / electrical system  
at the address of \_\_\_\_\_

本人(右下方署名者)為上址之住戶謹此聲明，水管 / 電力設備於本人緊急要求下，經城市管理處技師檢查後已恢復正常。本人承諾：

I, the undersigned, being the occupant of the premises as stated above, hereby acknowledge that the plumbing / electrical system has been resumed by the technician(s) of City Management upon my urgent request. I therefore undertake to :

1. 於接獲城市管理處的繳費通知書後，立即支付有關費用 \_\_\_\_\_ 港幣。  
pay the total sum of HK\$ \_\_\_\_\_ immediately upon receipt of debit note from City Management.

2. 徹底檢查及修理上址單位內所有有問題的電線及電器 / 水管，確保一切操作是安全及正常，並在檢查完成後知會城市管理處。

thoroughly check and repair all the faulty electrical wires and appliances / water pipes network in the captioned premises to ensure they are in safe and good condition and will keep City Management informed when the work is completed.

3. 本人知悉除非上述第二項妥善進行，否則城市管理處將不會在日後在上址再提供檢查或臨時維修工程。

I understand and agree that City Management will NOT provide further checking or temporary remedy work of the captioned premises in future unless the above item 2 is duly performed.

\_\_\_\_\_  
技師簽署  
Signature of Technician

\_\_\_\_\_  
住戶簽署  
Signature of the Occupant / Owner

\_\_\_\_\_  
當值人員  
Duty Staff

\_\_\_\_\_  
姓名 (請以正楷填寫)  
Name in BLOCK Letters

\_\_\_\_\_  
護照 / 身份証號碼  
Passport / HKID No : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
日期  
Date : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
聯絡電話  
Contact Tel. : \_\_\_\_\_